



OFFICE CONSOLIDATION

CODIFICATION ADMINISTRATIVE

Deposit Insurance  
Application Fee  
By-law

Règlement  
administratif sur les  
droits relatifs à la demande  
d'assurance-dépôts

SOR/2000-277

Amended by  
SOR/2006-235

DORS/2000-277

Modifié par  
DORS/2006-235

November 2006

Novembre 2006

#### WARNING NOTE

Users of this office consolidation are reminded that it is prepared for convenience of reference only and that, as such, it has no official sanction.

#### AVERTISSEMENT

La présente codification administrative n'est préparée que pour la commodité du lecteur et n'a aucune valeur officielle.

The Board of Directors of the Canada Deposit Insurance Corporation, pursuant to paragraph 11(2)(g)<sup>a</sup> and subsection 18(1)<sup>b</sup> of the *Canada Deposit Insurance Corporation Act*, hereby makes the annexed *Deposit Insurance Application Fee By-law*.

June 29, 2000

En vertu de l'alinéa 11(2)g<sup>a</sup> et du paragraphe 18(1)<sup>b</sup> de la *Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada*, le conseil d'administration de la Société d'assurance-dépôts du Canada prend le *Règlement administratif sur les droits relatifs à la demande d'assurance-dépôts*, ci-après.

Le 29 juin 2000

---

<sup>a</sup> R.S. c. 18 (3rd Supp.), s. 51

<sup>b</sup> S.C. 1999, c. 28, s. 100

---

<sup>a</sup> L.R., ch. 18 (3<sup>e</sup> suppl.), art. 51

<sup>b</sup> L.C. 1999, ch. 28, art. 100

## DEPOSIT INSURANCE APPLICATION FEE BY-LAW

### PRESCRIBED FEE

1. The prescribed fee that is to accompany an application for deposit insurance made by a provincial institution under subsection 17(1.1) of the *Canada Deposit Insurance Corporation Act* is \$20,000 and is non-refundable.

SOR/2006-235, s. 1.

### COMING INTO FORCE

2. **This By-law comes into force on the day on which it is registered.**

## RÈGLEMENT ADMINISTRATIF SUR LES DROITS RELATIFS À LA DEMANDE D'ASSURANCE-DÉPÔTS

### DROITS PAYABLES

1. Les droits qui doivent accompagner une demande d'assurance-dépôts faite par une institution provinciale aux termes du paragraphe 17(1.1) de la *Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada* s'élèvent à 20 000 \$ et ne sont pas remboursables.

DORS/2006-235, art. 1.

### ENTRÉE EN VIGUEUR

2. **Le présent règlement administratif entre en vigueur à la date de son enregistrement.**